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Ons hebben meerdere signalen bereikt anders dan genoemd in het artikel in de Parool van 23 januari jl., dat 
podia moeten sluiten of hun activiteiten moeten beperken als gevolg van de artiestenregeling. Uit de 
berichtgeving en anderszins hebben wij kennis genomen van de zorg van de sector over de uitvoering van de 
regeling. Om mij grondig te laten informeren over de problematiek voer ik momenteel gesprekken met artiesten, 
vertegenwoordigers van artiesten, (grote) poppodia en podiumkunstenorganisaties. In deze gesprekken zal 
worden geïnventariseerd welke knelpunten de eerder genoemde artiesten en organisaties in de praktijk ervaren 
als gevolg van de artiestenregeling. Op basis van de uitkomsten van deze gesprekken zal worden bezien of 
eventuele knelpunten in de uitvoeringssfeer kunnen worden opgelost of dat aanpassing van wet-en regelgeving 
noodzakelijk is. De Kamer zal hierover zo snel mogelijk - ruim voor de afgesproken evaluatiedatum van de 
artiestenregeling - per brief worden geïnformeerd. 
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